

TECHNICAL SPECIFICATIONS

PROMOTIONAL MONTAGE



LOGO

Your logo should **OPTIMALLY** be sent in **VECTOR FORMAT** (.ai or .eps) if you don't have this type of version. We also accept .png or .pdf versions.

Aa

TEXT

You must provide us with your text in **Word format** or by **e-mail**. Please note that we do **NOT** retype your text from other ads or websites.



IMAGES

Your images must be a good size (at least 5x7 inches) at 300dpi. We accept all formats (.jpg, .tiff or .png).



CORRECTION

Please note that your assembly package includes 1 round of corrections. If you exceed this number, you will be charged an additional \$75/hour.

What is a SOURCE FILE: a source file is the file in which your ad was created and which is editable (that we can modify). Example: Indesign, Illustrator or Photoshop

SPÉCIFICATIONS TECHNIQUES

MONTAGE PUBLICITAIRE



LOGO

Votre logo doit **OPTIMALEMENT** être envoyé en **FORMAT VECTORIEL** (.ai ou .eps) si vous n'avez pas ce type de version, nous acceptons aussi les versions .png ou .pdf.

Aa

TEXTE

Vous devez nous fournir votre texte en format word ou à même un courriel. À noter, nous ne retapons **PAS** votre texte de d'autres publicités ou site web.



IMAGES

Vos images doivent être de bonnes tailles (au moins 5x7 pouces) à 300dpi. Nous acceptons tous types de formats. (.jpg, .tiff ou .png)



CORRECTIONS

À noter, dans votre forfait de montage vous avez 1 ronde de correction incluse. Si vous dépassez ce nombre, des frais supplémentaires de 75\$/h vous seront facturés.

Qu'est ce qu'un **FICHER SOURCE**: un fichier source est le fichier dans lequel votre publicité a été créé et qui est éditable. Exemple: Indesign, Illustrator ou Photoshop